
承诺书 

Letter of Commitment 

 

（1）承诺不在校园内公共场所从事宗教活动，抵御在校园公共场所传教行

为；I pledge not to engage in religious activities in public places on campus, to resist 

missionary behavior in public places on campus. 

（2）承诺不在手机、电脑、存储器、即时通讯软件及网络上观看、下载、

存储或转载、传播暴力恐怖音视频、宗教极端思想及谣言；I pledge not to watch, 

download, store, or reproduce, transmit violent terrorist audio and video, religious 

extremist ideas and rumors using your phone, computer, memory, instant messaging 

software and network. 

（3）如本人已持有、存储暴力恐怖音视频，承诺立即自行删除、销毁并向

学校报告，本人无法删除、销毁的，承诺将含有暴力恐怖内容的物品上交学校；

If I already hold violent terrorist audio and video storage, I commit myself to 

immediately delete, destroy and to report to the school. If I unable to delete or destroy, 

I pledge myself to handover the violent terrorist contents to school security 

department. 

（4）承诺积极向公安机关举报相关违法犯罪活动线索，承诺不窝藏、包庇

违法犯罪分子。I pledge to actively report related criminal activities clues to the public 

security department. I promise not involve in harboring myself and harboring 

criminals. 

（5）在中国留学期间遵守中国的法律法规，保证不从事吸毒、贩毒等一切

违法活动。I pledge to abide by Chinese laws and regulations, and not to engage all 



illegal activities involving drugs, including drug taking, abuse, and trafficking. 

 

 

                          学号（student ID）： 

                          承诺人&名字（signature & name）： 

                          时间（date）: 

 


